
NATVERKET FOR KOMMUNALA LARCENTRA

Protokoll fört vid Nitus styrelsemöte via Zoom
Dag och datum: torsdag den 30 mars 2023
Tid: 9.00-12.00

Närvarande: Frånvarande:

Lars-Uno Åkesson, Värnamo Birgitta Torgrimson, Örnsköldsvik
Maria Ahlstedt, Vetlanda Ida Lindh, Skellefteå
Joachim Kabhlert, Norrtälje
Martine Prinselaar, Nynäshamn
Linda Ungsäter, Hultsfred
Loredana Gorea, Örnsköldsvik
Jerry Engström, Västervik
Annika Lill, Härnösand

1. Föregående protokoll från 2023-02-09-10

Maria Ahlstedt gick genom förgående protokoll.

3. Val av sekreterare

Loredana Gorea valdes till sekreterare.

4. Val av justerare
Till justerare för dagens protokoll föreslogs och valdes Maria Ahlstedt.

3. Actionplan inkl mittnituslärcenter
Styrelsen tog upp diskussionen om Instagram kontot där dem upplever att det tar ganska mycket tid att
fa flow pa rullschema. Loredana Gorea kom med förslag att använda erfarenhetsseminarium som ett
bra tillfälle att berätta mer om Instagramkonto. Martine Prinselaar tipsade också att det går bra att
schemalägga sina inlägg i förtid.

4. Kassören

Jerry Engström informerade att han har beställt tenniströjor för Almedalen (blandade storlekar) och
han kommer också att ta med sig beachflaggan dit. För kännedom är det beställt 50st ryggsäckar.
Jerry Engström informerade också att bokslut är klart och skickat till revisorerna med underskott
24.000kr. Det ekonomiska läget ser bra ut.

5. Almedalen 2023 27 juni EM - 1 juli.
Maria Ahlstedt och Lars-Uno Åkesson berättade om plattformen "Alla röster ska höras” där har man
möjlighet till 1,5 h på scen. Den är för ideella föreningar och Nitus har fått en plats.
Under vecka 14 Maria Ahlstedt och Lars-Uno Åkesson kommer att ha ett avstämningsmöte där
detaljer bestäms.
LiU (Hannah Grankvist, Håkan Löfgren), TCO (Sofia Hylander), Mathias Bengtsson (KD) från utb.
utskottet intresserade och KTH, ev. (Nicole Kringos) är intresserade att delta på Almedalen.



6. Inspel fran Skolverket via Erika Bohlin Eriksson m.fl. Fokus: Bl.a. var kvalitetsenkat
David Olsson och Erica Bohlin Eriksson fran Skolverket deltog i möte.
Lars-Uno Åkesson berättade för dem om träffen med politikerna och hur det gick och planerna för att
delta på Almedalen.

David Olsson och Erica Bohlin Eriksson berättade om deras förstudier för Lärcentra och om
statsbidraget. De ser att statsbidraget är ett utveckligt steg inte än långsiktigt steg. Det är ingen garanti
att en kommun får statsbidraget varje år och det är viktigt att satsa på riktiga mål och att regionerna är
med på banan.

Erica Bohlin Eriksson visade en början på modell för att beskriva lärcentrums verksamhet och hon
skickade också några tankar att vi kanske kan visa på hemsidan vilka basfunktioner som finns på olika
Lärcentra.

Lars-Uno Åkesson visade kvalitetsenkäten för Skolverket och förklarade vilken struktur Nitus har

kring kvalitetsenkät.

7. Erfarenhetsseminarium VT 2023

Kansliet kommer att skicka ett mail till alla medlemmar med länk till erfarenhetsseminarium.

8. Årsstämman i Nyköping.
Inspelning av teaser 3 april. Läggs ut på sociala medier kort efter.
Sista anmälan till årsstämman är 17 april.
Lars-Uno kolla med Campus Nyköping om dem kan ta fram förslag på ny ordförande.
Kansliet informerade att i dagsläget är 25 anmälda.
Kansliet skickar ett mail med påminnelse till alla om att anmäla sig, dagordningen, stadgan och
verksamhetsberättelse.

9. Öppna föreläsningar kring klimatet. Inspel från Ann-Sofie Gustafsson
Öppet för klimatet — learning4professionals (greentown.se)
Vi ska ta som hemläxa att titta på och fundera hur ska vi göra på bästa sätt och återkomma om bra
upplägg.

10. Uppdatering KTH

Annika Lill berättade om mötet med KTH. Deltagarna har i hemläxa till nästa möte att kolla behovet
på hemmaplan och nästa möte är planerat i maj. KTH återkommer med nytt datum.
Jerry Engström berättade att Campus Västervik har ett samarbete med Linköpings Universitet kring
tekniskt basår med start HT2023.

11. Reklamerbjudanden som kommer in till Nitus kansli
Kansliet kommer att skicka ut till alla medlemmar bara reklamerbjudanden som kommer från
lärosätet.

12. Kansliet informerar
Loredana Gorea informerade att detflyterpåmed årsstämma.

13. Laget runt
Värnamo - Lars-Uno Åkesson informerade om att Campus Värnamo tillsammans med Kronoberg har
skickat in en ESF ansökan för utbildningar för företag.
Hultsfred - Linda Ungsäter berättade att deras verksamhet få fler frågor om nya uppdrag.
Vetlanda - Maria Ahlstedt informerade om träffen inför starten ht 2023 för fritidspedagog. I dagsläge
är 8 ansökan på 15 platser. Öppet hus nästa vecka för att marknadsföra utbildningarna.
Härnösand - Annika Lill -Stort omorganisation. VR studio har ett nytt samarbete från ett företag från
Skellefteå.

Västervik - Jerry Engström - Mycket studiebesök på Campus Västervik.



14. Ovriga fragor
Vi ska ha som rutin att pa varje styrelsem6te ta upp Instagram konto for att komma ihag att kontakta
respektive kommun.
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